
«Guanyar ha fet veure al vestidor que l«Olot �s v�lid per estar

a 2a B«

Arnau Sala �s des de f inals del desembre el nou

entrenador de l«Olot.

CARLES ROSELL | OLOT

Quines s�n les seves sensacions despr�s d'un mes a la banqueta

de l'Olot?

For�a positives, sobetot gr�cies a les dues �ltimes vict�ries. Vaig

trobar-me a un equip mentalment tocat, pel que he hagut de

prioritzar la tasca psicol�gica sobre qualsevol altra. El grup est�

ben entrenat i aqu� no hi he hagut d'incidir massa. Era q�esti� de

guanyar par tits i agafar conf ian�a. L'Olot �s un equip v�lid per jugar

a la Segona Divisi� B, per� semblava que es jugadors ho havien

oblidat.

Despr�s d'una mala ratxa, l'equip no nom�s s'ha retrobat amb la

vict�ria, sin� que ha guanyat dos par tits seguits. Era imprescindible?

S�, molt necessari. I ja no ha estat aix�, sin� que hem tornat a guanyar a domicili. Ho vam aconseguir a Ontinyent,

contra un rival de la par t baixa. A m�s, vam ser molt superiors. Tot plegat ens servir� per fer pujar la moral.

Fins a quin punt necessitava el grup retrobar-se amb els bons resultats?

El fet de no guanyar par tits sempre et fa dubtar a tu mateix. La Segona B �s una categoria molt anivellada i, com

se sol dir, els petits detalls marquen. Aquests, sempre anaven en contra de l'Olot. Sempre. Era q�esti� de

donar-li una volta a la truita i en aix� estem.

Les vict�ries els han deixat quatre punts per sobre de la promoci� de descens. Un bon coix�, per� no s'han de

conf iar.

No, aix� mateix. El marge �s gran perqu� als equips de la par t baixa sempre els costa sumar. Ens donar�

tranquilálitat, per� el cer t �s que no ens hem de conf iar gens ni mica. Aix� s�, ho mirem tot des d'una altra

perspectiva.

Per� tan malament d'�nims estava el vestidor quan hi va arribar?

No, a veure. El normal. Els jugadors estaven fomuts, per� com ho estan els d'un equip que fa jornades que no

guanya i que, a m�s, es troba en zona de descens. Crec que �s una situaci� m�s que normal que se sol viure

cada temporada en algunes plantilles.

Ha notat un canvi en l'actitud dels seus futbolistes?

S�, �s evident. Els bons resultats es tradueixen en un canvi, s�. Quan entrenen estan for�a m�s receptius que no

pas abans. �s el que tenen les vict�ries: guanyen par tits i aix� els fa conf iar encara m�s en ells mateixos. Ha

arribat un moment en el que els �s indiferent com guanyar; el que volen �s sumar de tres en tres. Ho han fet: ara

veuen que poden i encara hi creuen m�s.

Agust�n, Grant i Pere Pons s�n els tres f it xatges de l'Olot en el mercat d'hivern. Com els valora?

Molt positivament. L'Agust�n ja ens ha apor tat for�a coses des que el vam f it xar. No nom�s ha ajudat a mantenir

la por teria a zero, sin� que l'�ltim par tit (Ontinyent) va marcar un gol. En les accions d'estrat�gia ser� molt

impor tant per a nosaltres. I tant en Pere (Pons) com en Kilian (Grant) ens apor taran molta energia: s�n jugadors

joves amb moltes ganes d'aprendre.

Ha vist afectat en Pere Pons pel fet d'haver abandonat un equip de Segona A per anar-se'n a un de categoria

inferior?



No, gens ni mica. Ha arribat en per fectes condicions, tant f�siques com tamb� an�miques. Ell sap que el Girona

no l'ha enganyat en cap moment. Si ha vingut aqu� �s per jugar, no per altra cosa. A m�s, a l'estiu tornar� a

Montilivi, perqu� es compta amb ell de cares al futur.

Est� preparat per debutar?

S�. Podria fer-ho el diumenge.

Hem parlat de les altes, fem-ho ara de les baixes. Arnal, Miki Mar t�nez i Ferr�n van marxar per obligaci� o

perqu� no rendien al nivell esperat?

Per una mica de tot. �s evident que hi ha hagut futbolistes que han rendit un xic per sota del que s'esperava.

Jugadors que havien de ser impor tants, per la seva traject�ria i experi�ncia, per� que no han donat el nivell que

estava previst. No s�n situacions agradables, perqu� es tracta de gent professionals, per� a vegades, si es vol

canviar, s'ha d'arribar a conclusions aix�.

Se'm queixar� de l'ambient que presenta el camp municipal...

�s un ambient espectacular! La massa social d'aquest club segueix creixent i tamb� ho fa la instituci� a tots els

nivells. El canvi de categoria �s molt gran i l'Olot s'hi est� acostumant. �s un peatge que tots, tard o d'hora, han

de passar.

Un peatge per quedar-se o per seguir escalant categories?

Per tot. Aix� ho ha de decidir el club. �s un peatge per cr�ixer en tots els sentits. Si el dia de dem� volen anar

m�s amunt, per fecte. I si volen quedar-se i consolidar-se a la categoria, tamb�. La Segona Divisi� B �s molt dura

i l'Olot mai s'hi havia trobat. Per� se n'ha adonat tamb� que no �s pas res que el club i aquests jugadors no siguin

capa�os d'encarar amb garanties.

Tres par tits dels propers quatre s�n a casa. Un tram de calendari molt i molt impor tant.

Molt! Ara ens toquen una s�rie de par tits de la nostra lliga i tenim la sor t de jugar-ne la majoria a casa. Aquest �s

el nostre moment. Hem d'intentar sobreviure a aquests propers par tits perqu� despr�s ser� molt complicat.

L'Olot s'est� adaptant, per� vost� tamb�...

�s cer t. Mai havia estat a la Segona Divisi� B com a primer entrenador. M'ha arribat tot molt r�pid, per� estic

encantat perqu� tots el que volem �s millorar.
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